

National Taiwan Ocean University

092A-Institute of Education Master's Program (For the academic year 2023; Admission Status: International Students)

Subject category	Course Code	Subject name	Credit points	First academic year		Second academic year		Third academic year		Fourth academic year		Fifth academic year	
				F	S	F	S	F	S	F	S	F	S
University required courses	M9A01PPP	Academic Research Ethics	0		0								
Subtotal of university required credits			0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
College required courses	M90012X9	Topics in Oceanic Humanities and Social Sciences *1	1				1						
Subtotal of college required credits			1	0	0	0	1	0	0	0	0	0	0
Departmental required courses	M9A014ST	Special Topic on Marine and Outdoor Education *2	2	2									
	M9A010M0	Educational Research Methods	3	3									
	M9A122JR	Seminar on Marine Subjects and Education	1			1							
	M9A12J25 M9A22J25	Thesis	6			3	3						
Subtotal of departmental required credits			12	5	0	4	3	0	0	0	0	0	0
Total credits			13	5	0	4	4	0	0	0	0	0	0
Total required credits			13										
Minimum elective credits			20										
Minimum graduation credits			33										
Note on minimum elective credits			<ol style="list-style-type: none"> General Education Section: A minimum of 22 credits are required, including: <ol style="list-style-type: none"> Educational Theory Research Courses: A minimum of 6 credits. Research Methodology Courses: A minimum of 4 credits. Educational Specialized Research Courses: A minimum of 6 credits. Marine and Outdoor Education Research Courses: A minimum of 2 credits. Marine and Outdoor Education Section: A minimum of 20 credits are required, including: <ol style="list-style-type: none"> Educational Theory Research Courses: A minimum of 6 credits. Research Methodology Courses: A minimum of 4 credits. 										

	(3) Educational Specialized Research Courses: A minimum of 6 credits. (4) Marine and Outdoor Education Research Courses: A minimum of 4 credits.
Note on minimum graduation credits	<ol style="list-style-type: none"> 1. The minimum total credits required for graduation is 33. 2. Compulsory courses: 11 credits for General Education Section and 13 credits for Marine and Outdoor Education Section. 3. Elective courses: 22 credits for General Education Section and 20 credits for Marine and Outdoor Education Section.
Remarks	Please refer to our departmental website/course information/curriculum planning/course catalog/master's program for details on subjects and credits.

*1 Compulsory Courses for the College of Social Sciences and Humanities

*2 Marine and Outdoor Education Section - Required

國立臺灣海洋大學 092A-教育研究所碩士班必修科目表 (112 學年度入學生適用;入學身份: 外國學生)

科目類別	科目名稱	學分數	跨領域數	第一學年		第二學年		第三學年		第四學年		第五學年		備註
				上	下	上	下	上	下	上	下	上	下	
校訂必修學分	學術研究倫理 M9A01PPP	0	不限		0									
校訂必修學分小計		0		0	0	0	0	0	0	0	0	0	0	
院訂必修	海洋人文社會專題 M90012X9	1	不限				1							人社院共同必修課程
院訂必修學分小計		1		0	0	0	1	0	0	0	0	0	0	
系訂專業必修	海洋及戶外教育特論 M9A014ST	2	不限	2										海洋及戶外教育組必修
	教育研究法 M9A010M0	3	不限	3										
	海洋與教育專題討論 M9A122JR	1	不限			1								
	畢業論文 M9A12J25、M9A22J25	6	不限			3	3							
系訂專業必修學分小計		12		5	0	4	3	0	0	0	0	0	0	
總學分		13		5	0	4	4	0	0	0	0	0	0	
必修總學分數		13												
選修最低學分數		20												
畢業最低學分數		33												
選修最低學分數備註		1. 一般教育組選修最低 22 學分。(1)教育理論研究課程群:至少修習 6 學分。(2)研究方法課程群:至少修習 4 學分。(3)教育專題研究課程群:至少修習 6 學分。(4)海洋及戶外教育研究課程群:至少 2 學分。												

	2. 海洋及戶外教育組最低 20 學分。(1)教育理論研究課程群:至少修習 6 學分。(2)研究方法課程群:至少修習 4 學分。(3)教育專題研究課程群:至少修習 6 學分。(4)海洋及戶外教育研究課程群:至少 4 學分。
畢業最低學分數備註	1. 畢業最低學分數均為 33 學分。 2. 必修:一般教育組 11 學分、海洋及戶外教育組 13 學分。 3. 選修:一般教育組 22 學分、海洋及戶外教育組 20 學分
備註	科目及學分請詳本所網站/課程資訊/課程規劃/課程總表/碩士班。